
Folketingets Sundhedsudvalg har den 17. november 2010 stillet følgende 
spørgsmål nr. 143 (Alm. del) til indenrigs- og sundhedsministeren, som her-
med besvares. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Lone Dybkjær (RV).

Spørgsmål nr. 143:
’’Kan ministeren bekræfte, at der kun ydes tilskud til plastfyldninger i fortæn-
der? Hvis ja bedes ministeren oplyse hvad grunden hertil er, da der tidligere jo 
blev givet tilskud til amalgamfyldninger.”

Svar:
Sundhedsstyrelsen har til brug for min besvarelse af 28. oktober 2010 på 
spørgsmål nr. 33 (Alm. del) fra Folketingets Sundhedsudvalg oplyst, at der 
ydes offentligt tilskud til i alt otte typer af plastfyldninger, som tilsammen omfat-
ter de forskellige typer af plastfyldninger, der benyttes ved almindelig fyld-
ningsterapi i såvel for-, hjørne- og kindtænder. 

Jeg kan henholde mig til Sundhedsstyrelsens oplysninger.

Med venlig hilsen

Bertel Haarder  /   Tue Schou Pedersen
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